
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kateřina Bartuněk Hrstková 

Tanečnice a trenérka, je mistryní republiky v showdance latin a ve figurálním 

valčíku. Je třetí na světě v showdance latin z roku 2016. Vedle showdance se 

specializuje i na latinskoamerické a standardní tance, na american smooth, street 

dance, karibské tance a contemporary. V minulém ročníku soutěže byl jejím 

tanečním partnerem kajakář Vavřinec Hradilek a ve finále obsadili třetí příčku. 

Letos se soutěže zúčastní i její manžel, tanečník Lukáš Bartuněk.  

 

TŘI OTÁZKY PRO KATEŘINU BARTUNĚK HRSTKOVOU: 

 

Proč jste přijala pozvání do StarDance? 

Protože to, jak jsem se mohla v minulém ročníku StarDance kreativně vyřádit, mě 

ohromně bavilo a naplňovalo. Byla to sice makačka, ale i to mě ve výsledku bavilo. 

Vlastně mi StarDance teď, v čase mezi starým a novým ročníkem, chybí. Život se 

zdá být takový obyčejný, takže se těším na další pohádkový program. 

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?  

Z velké části to pro mě po minulém roce bude asi jednodušší, protože vím, do čeho 

jdu, jak to chodí a co můžu očekávat. Loni pro mě bylo všechno nové a trochu 



stresující. Letos to budu mít o hodně těžší v tom, že manžel Lukáš mi byl minule 

obrovskou oporou. Teď tu bude tančit taky, takže budu muset být statečnější, 

protože to bude záhul pro nás pro oba. Jednou z výzev bude určitě i to, že spoustu 

nápadů už jsem v předchozí řadě použila, ale něco nového jistě opět vymyslím. 

S manželem se budeme trošku škádlit, ale i podporovat.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Z předchozího ročníku mám spoustu skvělých přátel, takže doufám, že letos bude 

zase super parta. Těším se na to, jak zase profesně vyrostu. Hodně jsem se toho 

totiž minule naučila, zmoudřela jsem. Doufám, že budu zase lítat, že budou 

zvedačky. Nemůžu se dočkat, až nový ročník začne! 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adriana Mašková 

Mistryně republiky ve standardních i latinskoamerických tancích. Ve StarDance si 

s hercem Janem Cinou v roce 2021 vytančila titul král a královna tanečního 

parketu. V roce 2019 byl jejím tanečním partnerem herec a divadelní režisér 

Miroslav Hanuš. S cukrářem Josefem Maršálkem loni obsadila pátou pozici.  

 

TŘI OTÁZKY PRO ADRIANU MAŠKOVOU: 

 

Proč jste přijala pozvání do StarDance? 

Vnímala jsem to tak, že pokud mi produkce zavolá, že by o mě do nadcházející 

řady stáli, znamená to, že do toho mám jít. Opravdu si neumím představit, že bych 

nabídku odmítla, protože je to výjimečný projekt, jenž spojuje mnoho věcí, které 

mám tolik ráda.  

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?     

Tohle je pro mě poprvé, kdy se budu účastnit ve dvou navazujících letech, protože 

dříve jsem měla mezi jednotlivými ročníky vždy pauzu. Zjišťuji, že v něčem to bylo 

příjemné. Člověk se uklidnil, srovnal si priority a věci, které nestíhal v průběhu 

soutěže. Teď je naopak zajímavé, jak najednou všechno běží rychle. Mám pocit, 



že mi ještě trochu dobíhá energie z minulého ročníku, a těším se, že na ni budu 

moct hezky navázat.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Očekávám, že zase sesbírám nové zkušenosti, protože po každé StarDance jsem 

do života od svých tanečních parťáků načerpala něco, co jsem přesně v ten 

moment potřebovala. Jsem zvědavá na to, kdo bude mým tanečníkem letos, co si 

z naší spolupráce odnesu a jaké zkušenosti mi to předá jak z toho pedagogického, 

tak i tvůrčího hlediska.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lenka Nora Návorková 

Čtyřnásobná mistryně ČR v latinskoamerických tancích v mládežnické kategorii se 

v soutěži StarDance objeví už počtvrté. V roce 2018 se s hercem Jiřím Dvořákem 

stali vítězi devátého ročníku. Jedenáctou řadou protančila se zpěvákem Miraiem 

Navrátilem. Loni vytvořila v soutěži pár s hercem Markem Adamczykem, obsadili 

šesté místo. 

 

TŘI OTÁZKY PRO LENKU NORU NÁVORKOVOU: 

 

Proč jste přijala pozvání do StarDance? 

Věděla jsem, že i tentokrát je to nabídka, která se neodmítá. Opravdu mě potěšilo, 

že o mě má realizační tým ještě zájem a třeba má i vizi, že do soutěže můžu ještě 

přinést něco nového, a že se jim třeba líbí moje choreografie. Letos je to poprvé, 

co do soutěže vstupuji rovnou po minulém ročníku. Vždycky jsem si říkala, že na 

odpočinek ten rok volna potřebuji, ale teď jsem se musela rychle zregenerovat, 

protože za chvilku začínáme. 



Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?  

Velká výzva to bude určitě fyzicky, protože člověk nemládne. V tuto chvíli vlastně 

nikdo nevíme, s kým budeme v páru, jak se nám bude trénovat… Živé přenosy 

mám paradoxně moc ráda. Sice jsou vyčerpávající, ale zároveň mě nabíjejí energií. 

Člověk dře na tréninku, povede se mu tanec, porota ho pěkně ohodnotí, a ještě 

jako bonus třeba postoupí do dalšího kola. V tu chvíli se mi najednou ta ztracená 

energie ihned vrátí a můžu hned v neděli začít nanovo.  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Těším se na nová přátelství. Jsem velmi zvědavá, s kým budu tančit, jestli si spolu 

sedneme. Se svými tanečníky to vždy beru jako osudové setkání nebo partnerství, 

takže se moc těším na novou tvář. Také očekávám nové životní zkušenosti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tereza Prucková  

Tanečnice, lektorka a choreografka. Tančí od sedmi let a je několikanásobnou 

finalistkou mistrovství České republiky. Po ukončení soutěžní kariéry se 

přirozeně zaměřila na trenérství a porotcování sportovního tance, výuce 

pro veřejnost a choreografii, čemuž se věnuje dodnes.  Tančila i na 

divadelních prknech, např. v muzikálech Aida, Mamma Mia!, Lucie, větší 

než malé množství lásky, Rocky nebo v představení Tango, ó tango. Ve 

StarDance se objeví již po páté – v prvním ročníku tančila po boku herce Jana 

Čenského, v pátém se protančila do finále s hokejistou Martinem Procházkou. 

Taneční pár tvořila také se zpěvákem Radkem Bangou a hercem Zdeňkem Godlou. 

 

TŘI OTÁZKY PRO TEREZU PRUCKOVOU: 

 

Proč jste přijala pozvání do StarDance? 

Je pravda, že od té doby, co mám děti, je pro mě rozhodování složitější. Už není 

jen o mně. Ale můj muž a moje rodina jsou mi velikou oporou a v podstatě to 

naplánovali za mě. Tak jsem si řekla, že do toho do pětice půjdu! Mrzelo by mě, 

kdybych odmítla. 



Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?  

V tomto směru je pro mě výhodou, že už vím, do čeho jdu, co můžu očekávat. 

Alespoň trochu. Takže samotného úkolu se nebojím, na ten se naopak moc těším. 

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Věřím, že poznám spoustu dalších šikovných a inspirativních lidí. A co se týče 

profese, moc bych si přála, aby se mi podařilo správně „přečíst“ dotyčného 

tanečního partnera, najít a vyzdvihnout jeho silné stránky, správně zvolit hudbu, 

napasovat choreografii, kostýmy a celkový příběh. Je to úplně jiné než soutěžní 

tancování. Tvořit choreografie tak, aby do sebe vše zapadlo, mě ohromně baví, 

tak snad se dílo podaří!  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Andrea Třeštiková  

Tanečnice, lektorka, trenérka a porotkyně. Tančí od šesti let. V roce 2014 se stala 

mistryní České republiky profesionálů. V amatérské kategorii je také čtyřnásobnou 

vicemistryní České republiky. Ve standardních tancích reprezentovala na 

evropských a světových šampionátech. V taneční soutěži StarDance se představila 

v osmé řadě, kdy tvořila pár s hercem Romanem Zachem. Umístili se na čtvrtém 

místě. 

 

TŘI OTÁZKY PRO ANDREU TŘEŠTIKOVOU: 

 

Proč jste přijala pozvání do StarDance? 

Nabídku jsem nečekala, ale moc mě potěšila. Jsem ráda, že se po osmi letech 

můžu StarDance opět účastnit! 

Jak velká to pro vás bude výzva, věnovat této soutěži bezmála půl roku 

života?         

Těším se na novou osobnost, kterou poznám, na tvůrčí tým – a vůbec na celou 

partu lidí okolo StarDance. Je to velký výdej emocí, psychických i fyzických sil. 

Člověk se musí hodně věnovat přípravě, intenzivnímu tréninku a nakonec to, co 



natrénoval, s lehkostí předvést divákům. Snažím se nepřipouštět si, že mě sledují 

tisíce lidí, protože bych byla více nervózní – a já si to chci hlavně užít.                                  

Co očekáváte, že vám StarDance přinese? Co chcete, aby vám dala? 

Těším se na nové výzvy, na spoustu příjemných, ale i náročných chvil strávených 

v této soutěži. Doufám, že mi StarDance přinese radost stejně tak, jako mi ji 

přinesla před osmi lety. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


